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 ازدواجية الشخصية في المسرحية العربية المعاصرة  

اصدًاجيت انشخظيت في انمسشحيت انعشبيت  حناًل انباحث في ىزه انشسانت انمٌسٌمت  )

انمعاطشة  نمارج مخخاسة ( معشفت ماىي حالاث اصدًاجيت انشخظيت عهَ انمسخٌيين اننفسي 

           في حٌظيف ىزا انحانت انمعاطش ًالاجخماعي انخي افاد منيا انكاحب انمسشحي انعشبي 

في شخٌص مسشحياحو ًبعذ حناًل ظاىشة إصدًاجيت انشخظيت عهَ  ظيت () اصدًاجيت انشخ

ًحشخيض حانت اصدًاجيت انشخظيت عانمياً ًعشبياً انمسخٌٍ انفهسفي ًاننفسي ًالاجخماعي 

) سبعت ( نمارج حٌطم من خلانيا انَ ًظفيا في خشج انباحث بجمهت من انمؤششاث انخي 

 نخائج ًاسخنخاجاث حقاسبج مع ىذف انبحث . 

  Personality Dualism of Arap Contemporary Selected Cases 

 

The researcher in this message tagged (personal ambivalence in contemporary 

models selected Arab theater) to know what are cases of dual personality on the 

psychological and social levels, which reported them contemporary Arab writer, 

playwright in the recruitment of this case (personal duplication) in the 

characters of his plays, and after taking the phenomenon of duplication personal 

level philosophical, psychological, social and personal duplication diagnosed 

globally and regionally researcher out a set of indicators employed by the 

(seven) models reach through to the results and conclusions of the converged 

with the goal of research. 


